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Simply told, grandly shown, here is the flight of Apollo 11 . Here for a new generation of
readers and explorers are the steady astronauts, clicking themselves into gloves and
helmets, strapping themselves into sideways seats. Here are their great machines in all
their detail and monumentality, the ROAR of rockets, and the silence of the Moon. Here
is a story of adventure and discovery -- a story of leaving and returning during the
summer of 1969, and a story of home, seen whole, from far away.

作者介绍: 

布莱恩·弗洛卡，美国著名童书作家、插画家，现居纽约。毕业于常青藤名校布朗大学
，代表作《火车头》《登月》《灯船》，《火车头》荣获2014年凯迪克金奖。
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插图是水彩画，画得相当出色，有助于学习水彩画
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书评

我小时候，看到的登月故事就一句话：“1969年7月16日，美国发射了阿波罗11号，这
是人类历史上第一次登月”，还是在一本关于宇宙的大人书上。没有精美的插图，没有
飞船的样子。 现在，一句话变成了一本书！
人类第一位踏上月球的宇航员尼尔斯·阿姆斯特朗在月球上行走时，曾经有...  
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